
Alsønderup Idrætsforening 

Referat: ASGI HB møde : 21 November  2022 – julemøde Kulsviergården. 

Deltagere: Tine Bojer (ASGI HB), Margit Enevoldsen (Tennis), Linda Lyng 

Madsen (ASGI HB), Christian Bojer (Skydning), Bo Lyng Madsen (Dart), Benny 

Haas-Madsen (ASGI HB), Maia Hejlesen (Teater), Søren Kodal (Rulleskøjteafd.), 

Finn Jakobsen (Floorball) & Peter Windum (ASGI HB)  

Afbud fra Badminton, Fodbold, Pernille H. 

Referat. Ref. Tine  

1. Velkommen ved Peter 

Tjeck-in, bordet rundt ved alle.  

2. Status fra ASGI Formand 

Gennemgang af referat fra sidste møde. 

Info: Pernille H. har meddelt HB at hun er nød til at trække sig som suppleant i HB, Pernille bliver i GYM- 

udvalget. 

Aktioner fra sidste/tidligere møde: 

• AKTION. Møde vedr. opdatering af ”Vedtægter, arbejdsplan, forretningsorden samt 

samarbejdsaftale med Kulsviergården” er ikke blevet afholdt. Peter indkalder. 

• Rengøring cafeterie :I dag rydder vi op og Kulsviergården vasker gulvet – men hvad med i 

køkkenet ? Vi mangler opfølgning på denne hvilken rengøringsaftale har vi? 

• AKTION. LOKALNYT Peter får oprettet Margit som ASGI kontakt til LOKALNYT 

• AKTION. Peter kontakt Niels ang. Cafeteriet. 

• AKTION. Tine har lavet ”Enkel forretningsorden” for Gymnastik. Tine har talt med Fodbold, 

Badminton og Skydning. Tine vil kontakte resterende afdelinger, med henblik på udarbejdelse af 

deres. Tine kontakter afd. samt sender Gymnastik’s udgave ud til alle afdelinger. 

• AKTION. Christian vil udarbejde regelsæt vedr. lån af vores UV-Lys (opgave fra ASGI HB møde 

FEB2022). Christian vil tale med DGI vedr. udarbejdelse. Kontakt til de forskellige afd. Om 

hvordan de kunne ønske at bruge anlægget. 

• AKTION. Linda udarbejder forslag til hvem fra ASGI der har hvilke rettigheder i Conventus. 

• AKTION. Vedr. brugeraftale med Hillerød Kommune. Linda har set på HGI’s aftale – 

selvforvaltningsaftale. Linda vil tale med ”Ju-Jutsu Michael” fra HSI.  

• AKTION: Tina oprettelse af kasserer-team, som kan hjælpe hinanden, Tina indkalder gruppen i 

starten af det nye år. 

• AKTION: ASGI HB Onsdag 08 MAR 2023 kl: 18.00 i klubhuset. Finn står for mad og drikke, vil 

gerne mindes om dette en uge før, altså d. 01.03.2023__ Tine reminder Finn. 

3. Status fra ASGI kasserer. 
 

Der er endnu ikke endeligt overblik over økonomien. Der mangler fortsat en del bogføring. 

OBS Linda har rundt sendt mail om frist for bogføring/aflevering af bilag,  

primært for kursus senest d. 2.12.22, alle afdelinger bedes være obs på denne mail og få svaret Linda.  



Conventus opsætning, alle kan tilgå support til conventus, der findes mange videoer med instrukser, 

samt detaljeret beskrivelser via conventus support, conventus kan også kontaktes direkte. Det er 

ønskeligt at så mange som muligt har mest muligt viden om conventus for at vi kan hjælpe og støtte 

hinanden.  

Det er muligt at lave fast betaling via PBS, afdelingerne skal overveje hvilke hold typer hvor det vil give 

god mening at bruge PBS.  

Vagtplanssystem: Rul efterlyser vagtplanssystem hvor mange kan byde ind som frivillig hjælper, det skal 

undersøges nærmere om conventus kan bruges, alternativt købes andet system til dette.   

 

4. Kulsviergården 

Indhold fra sidste møde fra Kulsviergården blev drøftet - referat er udsendt af Peter d.31.10.22. 

 

Nøglebriksystem sat i gang men der startes med yderdør, og når økonomien bliver bedre tilkøbes 

yderligere briksystem til indvendige døre.  

Fra tidligere referat: 

Hvad er aftalen helt præcist med cafeteriet ? 

I dag rydder vi op og Kulsviergården vasker gulvet – men hvad med i køkkenet ? Vi mangler opfølgning 

på denne hvilken rengøringsaftale har vi? 

5. Diverse: 

Haltider vi har en del ledige haltider, det er super ærgerligt hvis nogen kunne tænke sig at 

oprette hold eller en spændende nye sportsgren. Vi skal lave reklame for at tiltrække nogen 

som kunne tænke sig at bruge de ledige timer i hallen. Tine har kontakt til DGI som evt. vil 

prøve at få nogen til at lave noget parkour i hallen.  

 

Klubhus 

Vi afventer stadig færdiggørelse af El-arbejde fra kommunen. Elektrikeren er kommet lidt videre. Margit 

rykker jævnligt elektriker. 

Arbejdet med renovering af vores køkken, vil gå i gang i det nye år – ansvarlig er Bo. 

Cykelklubben: Der har været afholdt et stor arrangement hvor klubhuset blev efterladt meget urent og 

beskidt, Peter har været i dialog med cykelklubben. Kulsviergården oplevede også at der var meget affald 

der blev smidt i forbindelse med arrangementet og at der var mangel på samarbejde. Vi håber på at 

cykelklubben fremadrettet vil være mere samarbejdende og selv stå for oprydning og rengøring i 

forbindelse med deres arrangementer. 

Fra tidligere referat:  

Hvad gør vi med kontoret i klubhuset ? Der var god stemning for at modernisere det. Bo og Margit 

meldte sig som ansvarligere for en renovering. Linda og Peter skal deltage i en oprydning, på grund af 

regnskabsarkivering (Linda) samt historiefastholdelse (Peter). 

 

 

 

  



6. Kort status fra alle afdelinger 

Tennis. 

Kommunen har bevilliget 1,5 million til nye tennisbaner, dette i gang sættes forår 2024 

 

Sæsonen er pt. slut, det blev en sæson med få medlemmer. 

Bestyrelsen består af 5 personer. 

 

Teater. 

Det går super godt med forestillingen. 

Der øves på musicalen  ”Askepop” – premiere 21 Jan 2023. 

Har fået ny instruktør.  

Bestyrelse består af 5 medlemmer, men det ser ikke godt ud efter næste GF. 

Tina Folkmann hjælper som kasserer. 

Lars stopper ved kommende GF 

Lisbeth stopper i bestyrelsen fra kommende GF 

Musikerne er desværre flyttet og deltager ikke i næste sæsons forestilling. 

Bordtennis. 

Har pt. 15 medlemmer og er ved at gøre klar til ny sæson. 

 

Dart. 

Samme antal medlemmer, der er kommet lidt nye og nogen er stoppet. 

Har været på tur til Hillerød firmasport. 

Planlægger en Makkerturnering og klubmesterskab. 

Ønsker at lave permanente afstandsstykker til dartskiverne, Bo og Christian ser på hvilke muligheder der 

er.  

NERF. 

NERF KAMP har været arrangeret nogle gang i efteråret, med fin tilslutning. Der gøres reklame via 

facebook, for at få hjælpere til opsætning af baner samt at styre cafeteriet. Der er en lille fast gruppe 

hjælpere men det kunne være rart med flere.  

Cafeteriet åbnes ved NERF KAMP, dog kun med slik, chips slush-ice og sodavand.  

Rulleskøjteafdelingen. 

20 års jubilæum januar. 

God sæson med mange medlemmer allerede. 

Pris er justeret til 50 kr. for en indgang, sæsonkort/årskort 300 kr. (Efter jul 200 kr.) 

Samme menukort som sidste sæson. 

Rul har mange frivillige hjælpere. 

Søren efterspørger et vagtplansystems hvor frivillige kan melde sig om dette findes i conventus eller 

andet brugbart, dette skal undersøges. Alternativ kan der købes et system til 1800 kr. pr. år men i første 

omgang skal det undersøges hvad conventus kan.  

  



Floorball. 

Træningen er flyttet til tirsdag, indtil videre 8 tilmeldte et par stykker mangler fortsat betaling. Der må 

meget gerne komme flere medlemmer.  

Finn oplyser at der snart trænges til nye stave, opfordres til at søge sponsor penge til dette.  

Finn sender SMS med info så Tine kan lave reklame for Floorball på FB/hjemmeside. 

Gymnastik. 

Planlægning meget administrativt arbejde med Gymnastik afd.  

pt. 345 tilmeldte og mange hold i denne sæson  

Gymnastik kunne godt lave flere børnehold hvis vi kunne skaffe trænere.  

Gymnastikken ene airtrack er i stykker og kan ikke umiddelbart indenfor et rimeligt beløb repareres, der 

er derfor søgt sponsor/pulje penge til indkøb af en ny. Da den ikke kan undværes i træningen har vi fået 

lov at låne en airtrack fra GYMNASHOP i en måned, her efter købes en airtrack. 

Skydning. 

Efter en del reklame via FB og hjemmeside er der begyndt at komme flere til skydning. 

Mangler fortsat opsætning af conventus så medlemmerne kan tilmelde sig direkte.  

Der er flere ældre medlemmer som kun fungerer som støttemedlemmer, der oprettes separat hold for 

støttemedlemmer.  

Våbenskab skal inden næste godkendelses kontrol være skiftet til nyere godkendte skabe. 

Fra tidligere referat:  

Afdelingen ønsker overvågning/alarmering ved udendørs skydebane. Christian kontakter kommunen 

først. 

Badminton. 

Desværre er der ingen der har tilmeldt sig voksenbadminton, forsøg på at flytte tiden til onsdag i stedet 

for torsdag har gjort at flere har valgt at søge til anden badmintonklub.  

Børneholdene er i gang med få medlemmer. Nogen mangler at få tilmeldt sig. 

Da hallen pt. står ledig onsdag fra kl. 19.00 laves reklame for træning onsdage i det nye år for 

selvtrænere, som selv medbringer ketcher og fjerbolde, Tine prøver at lave reklame for dette på FB og 

hjemmside. 

 

FODBOLD 

Der er pt. to hold, børn årgang 14-15-16 og veteran hold, begge spiller mandag, der er ledig spille tid 

mellem de to hold, derudover har de to udendørs hold pt. valgt ikke at ville spille indendørs Tine har 

været i kontakt med beggehold.  

7. Eventuelt 

LOKALNYT det er vigtigt at vi i hvert nummer af LOKALNYT har indlæg fra ASGI. ASGI betale mange 

penge til bladet. Det er vigtigt at alle afdelinger byder ind med indlæg.  

Margit melder sig til at været ASGI kontakt til LOKALNYT og vil fremadrettet deltage i de 4 årlige møder. 

Fremtidige mødedato’er. 

ASGI HB Onsdag 08MAR 2023 kl: 18.00 i klubhuset. 

ASGI HB Onsdag 10MAJ 2023 kl: 18.00 i klubhuset. 

GF ASGI Onsdag 24MAJ 2023 kl: 19.30 i klubhuset. 

ASGI HB Tirsdag 22AUG 2023 kl: 18.00 i klubhuset. 

 



Næste ASGI HB Onsdag 08MAR 2023 kl: 18.00 i klubhuset. Finn står for mad og drikke, vil gerne mindes 

om dette en uge før. AKTION. 

 

Peter (Formand, ASGI) sluttede mødet af med at takke alle for det store frivillige arbejde, I alle gør for 

Alsønderup Idrætsforening.  


